
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Bokod Községi Önkormányzat Képviselő - testületének 
2012. október 03. napján 18:30 kezdettel a Községházán megtartott 
rendkívüli üléséről 

 
 
Készült: Bokod Községi Önkormányzat Képviselő - testület 2012. október 03-án (szerda) 
18:30 kezdettel a Községházán megtartott rendkívüli üléséről 

 
Jelen vannak:  Szöllősi Miklós polgármester, Csonka László alpolgármester 
 Mód István, Dorogi László, Szöllősi Péter, Tóth Zsolt, Vas Etel képviselők 
 valamint Zsigmond Anikó jegyző jelenléti ív szerint. 
 
Távollévő képviselő bejelentéssel: - 
 
Meghívottak: Czunyiné dr. Bertalan Judit, Kis Csaba, Szűcsné Balogh Szilvia 
 
Szöllősi Miklós polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő - testülete 7 fővel jelen van, így az ülés határozatképes, és azt 
megnyitotta. Köszöntötte a meghívott vendéget. Előterjesztette a meghívó szerinti 
napirend tervezetét, kérte, hogy a megállapodás a járási hivatalok kialakításához napirend 
kerüljön második napirendként megtárgyalásra. Kérte, hogy aki ezzel egyetért, szavazzon 
igennel. A Képviselő – testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő képviselők 100 
százaléka elfogadja az alábbi javasolt napirendi pontokat:  
 
1. Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságba külsős tag megválasztása és eskütétele 
2. Megállapodás a járási hivatalok kialakításához  
3. Beszámoló a két ülés között végzett munkákról és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 
4. Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Zrt. részvényeinek óvadékba helyezése 
5. Csatlakozás a Bursa Hungarica 2013/2014. évi fordulójához 
6. Civil szervezetek támogatása 
7. Egyebek 
Zárt ülés: 
8. A Központi Orvosi Ügyelet ellátásának átszervezése 
 
 
I. Napirendi pont: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságba külsős tag megválasztása és 
eskütétele 
 
Szöllősi Miklós polgármester kéri, foglaljanak állást a személy mellett. 
 
Dorogi László képviselő, mint bizottsági tag nem tud véleményt nyilvánítani, mert nem volt 
napirenden. Magán véleményt tud mondani. Polgármester javaslatát szívesen fogadták.  
 
Szűcsné Balogh Szilvia nem tartja korrektnek, hogy a bizottság nem tárgyalta ezt a témát. 
 
Mód István képviselő a bizottsági tagok tárgyalási joggal vesznek részt a Képviselő-testület 
ülésen. Az Szervezeti és Működési Szabályzat egyértelműen leírja, hogy a bizottsági tagot a 
Képviselő-testület választja meg. Nyílt ülésen és bizottsági ülésen is tárgyalták. Már 
korábban is elmondta, hogy lehetőleg az államháztartáshoz értő emberre van szüksége a 
bizottságnak nem feltétlenül politikusra. Nehezen indultak 2 éve, de most végre helyre állt a 
rend. A tájékoztatás hiánya most nem áll fenn, mert beszéltek erről a témáról. Akkor még 
más név is felmerült. Céljuk volt, hogy fiatalítsanak a bizottságon, így gondoltak Csabára. 
Megbeszélték már előre, ő maga támogatja Kis Csaba személyét. 
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Dorogi László képviselő azért szerette volna, hogy legyen hivatalos része a bizottsági ülés 
jegyzőkönyvben. 
 
Kis Csaba köszöni a bizalmat, szeretne tenni a településért, ahol él. Köszöni a 
hozzászólásokat. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki Kis Csabát Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság külsős tagjának elfogadja, 
szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és a megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 88/2012 (X.03.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
külsős tagjának Kis Csabát (lakóhely: 2855 Bokod, Jókai u. 19.) megválasztja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
Szöllősi Miklós polgármester előmondja az eskü szövegét és megkéri Kis Csabát, hogy 
az esküt szíveskedjen letenni. 
 
Kis Csaba az alábbi szövegű esküt teszi le: 
„Én KIS CSABA becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és 
annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; (a 
tisztség megnevezése) tisztségemből eredő feladataimat a (megye vagy település vagy, 
kerület) fejlődésének előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a 
magyar nemzet javára gyakorlom. 
Isten engem úgy segéljen!” 
 
Szöllősi Miklós polgármester és a képviselők gratulálnak, és jó munkát kívánnak Kis 
Csabának, aki ezt követően aláírja az esküokmányt. 
 
 

II. Napirendi pont: Megállapodás a járási hivatalok kialakításához  
 
Szöllősi Miklós polgármester az a megtiszteltetést ért bennünket, hogy Bokod Község 
írhatja alá a megyében elsőként a járási hivatalok kialakításhoz szükséges megállapodást. 
Fontos lépés ez mindenki számára. Bíznak abban, hogy jó helyre kerülnek a munkatársaink, 
és ez nekik egy biztos lehetőség, szakmai lehetőség is.  
 
Czunyiné dr. Bertalan Judit kormánymegbízott köszöni, hogy az önkormányzat gyorsan 
és hatékonyan készítette el a járási hivatal kialakításához szükséges szerződést anélkül, 
hogy motivációval élt volna, annak érdekében, hogy Bokod legyen az első. Valóban fontos 
lépés a megállapodás aláírása. Polgármesterek és jegyzők vettek részt a tárgyalásokon, 
ahol megegyeztek a részletekről. Bokod részéről egyszerűbb a helyzet. 2 főt érint az új 
hivatal kialakítása. Ezt bizonyos hatáskörök járáshoz kerülése indokolja. Rájuk szükség van 
a járásban, ahol magasabb színvonalon, specializálódva látják majd el a  munkát. Jól állnak 
az elkészültek. Külön öröm ez neki, hogy Bokod az első, köszöni a segítő munkát. Talán 
véletlen talán nem. Örül, hogy a személyek kapcsán sem hallott vitát. 
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Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elmondta, hogy a megtárgyalta az 
előterjesztést és a Bizottság javasolja Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testületének, 
hogy felhatalmazza Szöllősi Miklós Polgármestert a határozat mellékletét képező 
„Megállapodás a járási (fővárosi kerületi) hivatalok kialakításához” tartalmú dokumentum 
aláírására az abban foglalt tartalomnak megfelelően. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy az új államigazgatási rendszer alapjait látjuk lerakni. 
Ezek a találkozások lehet, hogy egyre sűrűbbek lesznek. Következik az intézmény, hasonló 
megállapodás fog létre jönni, politikusként, és magán emberként sem örül annak, hogy létre 
jön a szerződés. A jogszabályok gyors megalkotása teszi ilyen gyorssá a folyamatot. Vannak 
pillanatok, amikor a szimpátián, és az érzelmeken túl kell lépni. Szomorú munka környezet 
fog kialakulni, ha ezzel az eszköz parkkal indul a járás hivatal. De talán a későbbiekben javul 
a helyzete. A járási hivataloknak kíván jó munkát. Kiemelte, hogy a Bizottsági ülésen 
tartózkodott, de a Képviselő-testület számra elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólást, és kérte a Képviselő-testületet, 
hogy aki egyetért azzal, hogy felhatalmazzák őt a határozat mellékletét képező 
„Megállapodás a járási (fővárosi kerületi) hivatalok kialakításához” tartalmú dokumentum 
aláírására az abban foglalt tartalomnak megfelelően, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 5 igen, 0 nem, 2 tartózkodással, a jelenlevő 
és a megválasztott képviselők 71 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 89/2012 (X.03.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzat felhatalmazza Szöllősi Miklós Polgármestert a határozat 
mellékletét képező „Megállapodás a járási (fővárosi kerületi) hivatalok kialakításához” 
tartalmú dokumentum aláírására az abban foglalt tartalomnak megfelelően. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: 2012. október 31. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megkéri Czunyiné dr. Bertalan Juditot, hogy írják alá a 
megállapodást. Az aláírt megállapodás a jegyzőkönyvhez került csatolásra, mint a 
89/2012 (X.03.) önkormányzati határozat melléklete. 
 
 

III. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között végzett munkákról és a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy próbált alaposan beszámolni. A 
katasztrófavédelmi képzések kapcsán elmondta, hogy ősszel kezdődnek a kiképzések. 
November 6. kedd délután kezdődik meg. Az érdekeltek kiértesítésre kerülnek. Ez kb. 1,5 
órás időtartamú képzés lesz. Elmondta, hogy múlt héten lezajlott az első ovi olimpia. Hozták 
Az érmeket a Magyar Olimpiai Akadémia biztosította, akinek a képviselői részt vettek a 
rendezvényen. Majd hozzá tette, hogy jól sikerült a rendezvény, Kecskéd nyert. 
 
Mód István képviselő jó érzés lett volna ha értesülnek arról, hogy elkezdődnek az ovi 
olimpiai események. Kérdésként tette fel, hogy a szélerőmű kiépítése most végre komoly-e. 
Kérdés még, hogy a Remondis megköti-e a szerződést Bokoddal, mert most sem teljesít. 
Elfogadható, ha műszaki ellehetetlenülésre hivatkozik, de mi legyen addig az 
összegyűjtögetett hulladékkal. Javasolja, hogy jövőre mindenképpen építsék be a zöld 
hulladék összegyűjtésének megoldását a munkatervbe és a költségvetésbe.  
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Dorogi László képviselő a katasztrófavédelmi felkészülés kapcsán elmondta, hogy 
tudomása szerint küldenek ki kérdőíveket. Nem érti, hogy a Bokodiak miért nem kaptak erről 
semmit. Továbbá kérdésként tette fel, hogy hol tart a településrendezési terv elkészítése. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy idén már nem lesz lomtalanítás, mert a 
hatóságok nem tudtak megegyezni az új bánya nyitását illetően. A szélgenerátorra a 
megkeresés azért érkezik, mert lát benne lehetőséget a vállalkozó, de nem látja, hogy 
mennyire komoly a megkeresés. Az ovi olimpia, olyan, mint egy próza mondó verseny az 
iskolában. Ő maga is vendég volt az oviban. Azt követően ő meghívta egy ebédre az óvoda 
vendégeit. A település rendezési terv dokumentációja megérkezett a hivatalunkba, most 
kerül kiküldésre a szükséges hatóságok, és önkormányzatok részére. ezt követően kell majd 
lakossági fórumot tartani. A fa aprítékkal tüzelő kazánra pályázik az önkormányzat. Ha ez 
sikerülne, össze kellene gyűjteni a zöld hulladékot, fel lehetne használni. 
 
Mód István képviselő ennek kapcsán elmondta, hogy legalább nem kell kérni termelői 
engedélyt.  
 
Csonka László alpolgármester nem tudnak róla sokan, mert kedden érkezett a lehetőség, 
és hétfőn le kellett adni a pályázatot. Az alap verzió kb. 13 millió Ft –ról szólt. Ehhez jött még 
1,5 millió Ft kémény költsége, ehhez jön a közmunkások 10 %-os bére. A tervek szerint 
kéménnyel, az ovinál külön kazánházzal, tárlóhellyel készülhetne el a fűtés korszerűsítés. Az 
aprító gépre nem érti miért közös pályázatot írtak ki. 12 településnek adták meg a 
lehetőséget, ebből 6-an adták be a pályázatuk, bíznak a támogatásban. A Bokodi Szabályzat 
Kft. ügyvezetőjével volt egy megbeszélés. Ismét egy nagy felújítást kell véghez vinni a 
telepen. Bíznak benne, hogy 0-ra kijön a mérleg. A sétányra megérkezett egy terv, ami a 
polgármester irodájában kinyomtatva is megtekinthető. Az volt a Polgármester Úr felé a 
kérése, hogy azért a nagyban érintett tulajdonosok lakóit tájékoztassák, mivel lehet, hogy a 
meglévő növényzetet ki kell vágni. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy kaptak ajánlatot a tervezőtől, és egy bokodi 
vállalkozótól is a pályázatra. 
 
Csonka László alpolgármester kiemelte, hogy maximum 11 millió Ft nettóból kell megoldani 
a beruházását, vagy meg kell oldani az önkormányzatnak saját forrásból a többit.  
 
Vas Etel képviselő kérdésként tette fel, hogy mit lehet tudni az iskola átadásról.  
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy értesült a Belügyminisztérium legutóbbi 
állásfoglalásáról, miszerint a Társulásokról szóló törvények hatályon kívül helyezésével nem 
szűnnek meg törvény erejénél fogva a Társulások. Ez alapján a jelenlegi intézményi 
fenntartási és működtetési struktúra marad az óvodák és a Művelődési Házak tekintetében. 
Ezen túlmenően, amennyiben az önkormányzatok szeretnék tovább működtetni az 
intézményeiket, úgy csak a pedagógusi bérek finanszírozásának és az oktatási 
szakfeladatok kerülnek ki az ÁMK alapító okiratából, a többit továbbviszi a hivatalunk. Majd 
elmondta, hogy jelenleg még mindig október 30. a végleges működtetési képességről való 
testületi döntés határideje. De a Polgármesterek több fórumon jelezték, hogy ezt a határidőt 
módosítani szükséges, mivel felelős döntést csak a költségvetési számok ismeretében 
tudnak hozni. Mindenesetre az biztos, hogy még az idén felül kell vizsgálni az ÁMK alapító 
okiratát, azt szükség szerint módosítani szükséges. Illetve, amennyiben a Társulási tagok az 
ÁMK megszüntetéséről szeretnének dönteni, azt 2013. év elején kell megtenni, ahhoz, hogy 
a köznevelést törvény szerinti intézmény átszervezésre nyitva álló határidőt  - május 31.- 
tartani tudják, és addigra meg legyenek a szükséges hozzájárulások, állásfoglalások, és 
elkészülhessenek az új pedagógiai programok. 
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Vas Etel kérdésként tette fel, hogy lezárt tevékenység-e az árok tisztítás. Mert megkereste 
Presszer Ferencné, hogy az árok eltömődése miatt, a pincéjükből szivattyúzzák a vizet. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy már régóta panaszok voltak az árkokra, azokat 
gondozni kell. Mivel szóba került az iskola kérdésnek átszervezése szeretne ehhez szólni. 
Biztosak és bizonyosak dátumok. Az látható, hogy a Társulás gyengül. Ha megszűnik a 
megmaradó ÁMK-t már nem kell így vezetni. Az iskolának van intézmény vezetője. Belátható 
időn belül el kell dönteni, hogy mi lesz a sorsa az ÁMK igazgató asszonynak. Elmondta, 
hogy azért a Képviselő-testület feladata ez, mert pályázat útján nyerte el a munkát az 
igazgató asszony, szeretné, ha a Képviselő-testület döntené el a továbbiakat. Reméli nem 
tapintatlan a kérdés Kormánymegbízott Asszonyhoz, de szeretnének több információt kapni 
a finanszírozást illetően a könyvtár és a művelődési ház tekintetében. Keresni kell a 
megoldási lehetőségeket. Ahhoz, hogy tervezni tudjanak, tudni kell, hogy mik a kormány 
tervei.  
 
Czunyiné dr. Bertalan Judit az elhangzottak kapcsán elmondta, hogy a polgári védelem a 
katasztrófavédelmi törvényben szabályozott eljárás rend szerint működik, vis maior esetén 
bárki köteles részt venni és szolgálatot teljesíteni, aki egészségügyileg alkalmas, különösen 
orvos, mérnök, oda rendelhető. Ettől különbözik az, amiről most hallani lehet. A toborzás, 
ami most zajlik, a Honvédelem rendszerében a lakosság sűrűségre lett megállapítva. 
Városokban hirdették meg a katonai szolgálatra való toborzást. Az ÁMK kapcsán elmondta, 
hogy valóban más tartalommal maradhatnak meg ezek az intézmények. Javasolt, hogy a 
kötelező vagy önként vállalt feladatokat ezután is ÁMK-ban, akár társulva lássák el az 
önkormányzatok. Ezután már nem lesz normatív finanszírozás, ez erőszakos ösztönző 
rendszer volt. A létszám arányos, fajlagos szorzókból már lehet látni, hogy milyen arányban 
járul hozzá a kormány a működéshez, óvoda jóval többet fog kapni. A vezető kvalitása 
pocsékolás lehet egy ilyen típusú vezetői feladatokra. Legyünk reálisak nehéz mást találni, 
emiatt nagy változások nem lesznek. Az óvoda, a könyvtár és az egyéb közművelődési 
feladatok ellátása csökkent feladatként elláthatóak, az önkormányzathoz vonva vagy önálló 
költségvetési szervként. Nem lesz rossz a finanszírozás. Az iskola tekintetében a 
pedagógusi bérek, szakfeladat költségei a fenntartót terhelik. A 3000 alatti település dönthet 
úgy, hogy működteti az intézményt, ez leegyszerűsítve a rezsi költség és a karbantartás 
vállalását jelenti. A tornaterem használata probléma sok helyen, mivel civilek számára bérbe 
adják az önkormányzatok. Az önköltség számítás alapján korrekt megállapodást lehet kötni. 
A Kleberesberg intézet vezetői pozícióira kiírt pályázat szept. 30. napján lejárt. Az EMMI 30 
napon belül kiválasztja az új igazgatókat, akik nov. 1-től látják feladatukat. Így az 
önkormányzatokkal való tárgyalást már az intézet folytatja le. A pályázatok kapcsán kérdés 
lehet a fenntartási kötelezettség, amit az új fenntartó vállal majd. A pályázati önerő 
megtérítéséről csak akkor van szó ha tulajdon jog is átmegy, de ez nem fog megtörténni.  
A feladat finanszírozás rendszere átalakul kompenzációsba. Tulajdonképpen a nagyobb 
adóerőképességű település rosszabbul jár.  
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy az ÁMK megalakulásakor kisebb feladatokra 
alakult meg. A feladatot el kell végezni jövőre is. Az árkok kapcsán elmondta, hogy ismerik a 
problémát, sok helyre kimegy ő maga is, de nem tudják mindenhol megoldani a feladatot, 
mert erre kevés a forrás, az ember és az idő. 
 
Mód István képviselő ha árok tisztítást végeznek, várhatóan el fog tűnni a víz. Kell kérni 
vállalkozótól árajánlatot, hogy géppel is tisztítsák, most még aránylag száraz területen tudna 
dolgozni. Saját területeinken el is lehetne helyezni az így kinyert földeket.  
 
DOROGI LÁSZLÓ javasolta a kivágott fák maradt tuskók sarjadékainak lemetszését. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a közmeghallgatás idei tervezett időpontja 
november 14. napja. Ezen első napirendként a tervek szerint, ha elfogadja kormányhivatal 
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az időpontot Czunyiné dr. Bertalan Judit a járási hivatal kialakításáról tart majd tájékoztatást. 
Téma lesz még a településrendezési terv. 
 
Czunyiné dr. Bertalan Judit elmondta, hogy ők kérték, hogy a járási hivatal kialakításáról 
direkt tájékoztatást tarthassanak kormányhivatal részéről, hogy eloszlathassák a tévhiteket. 
Egyik ilyen hangsúlyos eleme az újrendszernek, hogy nem kell messzebb mennie majd a 
lakosságnak.  
 
Vas Etel bár negatív volt a megjegyzés az ovi olimpiára vonatkozóan, de köszöni, mert 
legalább tudja az óvoda, hogy mit várnak el tőlük. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja, 
szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és a megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 90/2012 (X.03.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

IV. Napirendi pont: Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Zrt. részvényeinek 
óvadékba helyezése 
 
Szöllősi Miklós polgármester kéri a hozzászólásokat, kérdéseket. 
  
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta a 
határozati javaslatot és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület számára.  
 
Mód István képviselő elmondta, hogy ez egy több évtizede létező társaság, amelynek a 
vagyon nem immaterizálható. Támogatja a határozati javaslatot. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólást, és kérte a Képviselő-testületet, 
hogy aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat kötelezettséget vállaljon arra, hogy 
amennyiben a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Vagyonkezelő és Közszolgáltató 
Zárkörűen Működő Részvénytársaság a Raiffeisen Bank Zrt.-vel 2011.12.28. napján kötött 
folyószámlahitel-szerződésből vagy a Kötvényekből eredő fizetési kötelezettségeit nem 
teljesíti határidőre, úgy az Önkormányzata a tulajdonában álló, a Közép-Duna Vidéke 
Hulladékgazdálkodási·Vagyonkezelő Zrt. által kibocsátott, 78. sorszámú elsőbbségi és 
04699-04732. sorszámú törzsrészvények átruházásához hozzájárul, a részvényeket a 
Raiffeisen Bank Zrt. vagy az általa megjelölt harmadik személy javára forgatmánnyal látja el, 
szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és a megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 91/2012 (X.03.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzata (székhely: 2855 Bokod, Hősök tere 6., továbbiakban 
Önkormányzata kötelezettséget vállal arra, hogy amennyiben a Közép-Duna Vidéke 
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Hulladékgazdálkodási Vagyonkezelő és Közszolgáltató Zárkörűen Működő 
Részvénytársaság (székhely: 8154 Polgárdi, Batthyány u. 132.; cégjegyzékszám:  
07-10-001329) a Raiffeisen Bank Zrt.-vel 2011.12.28. napján kötött folyószámlahitel-
szerződésből vagy a Kötvényekből eredő fizetési kötelezettségeit nem teljesíti határidőre, 
úgy az Önkormányzata a tulajdonában álló, a Közép-Duna Vidéke 
Hulladékgazdálkodási·Vagyonkezelő Zrt. által kibocsátott, 78. sorszámú elsőbbségi és 
04699-04732. sorszámú törzsrészvények átruházásához hozzájárul, a részvényeket a 
Raiffeisen Bank Zrt. vagy az általa megjelölt harmadik személy javára 
 forgatmánnyal látja el. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

V. Napirendi pont: Csatlakozás a Bursa Hungarica 2013/2014. évi fordulójához 
 
Szöllősi Miklós polgármester kéri a hozzászólásokat, kérdéseket. 
  
Dorogi László képviselő elmondta, hogy okt. 5. napján kerül majd kiírásra a pályázat az 
előzetes információk alapján. Az ösztöndíj keretében kiosztott összeget csak később 
határozza meg a Képviselő-testület. Elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
tárgyalta a határozati javaslatot és elfogadásra javasolja a Képviselő-testület számára.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólást, és kérte a Képviselő-testületet, 
hogy aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat csatlakozzon a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához és felhatalmazza 
Szöllősi Miklós Polgármestert a visszavonhatatlan Csatlakozási Nyilatkozat és az 
elektronikus adatbázis használatáról szóló dokumentum aláírására, és a pályázati kiírás 
közzétételére, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és a megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 92/2012 (X.03.) önkormányzati 
határozata: 
1.) Bokod Község Önkormányzat csatlakozni kíván a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójához és felhatalmazza Szöllősi Miklós 
Polgármestert a visszavonhatatlan Csatlakozási Nyilatkozat és az elektronikus adatbázis 
használatáról szóló dokumentum aláírására, és a pályázati kiírás közzétételére . 
2.) Bokod Község önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Szöllősi Miklós 
Polgármestert, hogy a Bursa Hungarica pályázatokkal kapcsolatos döntések meghozataláról 
és az egyéb szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
3.) Bokod Község Önkormányzatát érintő Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíj pályázathoz szükséges önrészt a végleges pályázati kiírás ismeretében a 
Képviselő-testület a 2013. évi költségvetésében biztosítja.  
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: folyamatos 
 
 

VI. Napirendi pont: Civil szervezetek támogatása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kéri a hozzászólásokat, kérdéseket. 
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod 
Község Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy utasítsa el a Kortalanok Klubja 
támogatási kérelmét. Hozzá tette, hogy tették ezt azért, mert a Kortalanok Klubja nem 
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minősül civil szervezetnek, ennek ellenére a Polgármester Úr a lehetőségeihez mérten 
másként fogja őket támogatni.  
 
Mód István képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatával 
egyetért, javasolja a Képviselő-testület részre, hogy nyújtson támogatást az Alapítvány 
részére. Továbbá kiemelte, hogy a Kortalanok Klubja esetében nem egyszerű elutasításról 
van szó, mert javasolják, hogy később a Művelődési ház keretiben keressen lehetőséget a 
támogatásra, idén a polgármester saját keretéből támogassa őket. 
 
Csonka László alpolgármester kiemelte, hogy a határozat javaslat egyértelmű, mert nem 
tudják támogatni civilként, mivel nem azok. A szándék meg van a Képviselő-testületben, a 
kérdés csak az, hogy mikor mennyivel szeretnék. Szerinte, ha kérték a 40 E Ft-ot, akkor 
adják meg nekik. A visszhangok alapján nagyon jó rendezvényeik vannak a Kortalanok 
Klubjának, évek óta nem tapasztalható lelkesedéssel fogadták az emberek. A jövő évre 
vegyék tervbe, és a Klub is készüljön tervvel a jövő évre vonatkozóan.  
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a hat jav csak azért, mert ekként nem tudják 
támogatni, de van más lehetőség. Örülni kell, hogy ilyen tevékenyek. Támogatni kell őket.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elutasítja a Kortalanok Klubja támogatási kérelmét, de egyetért azzal, 
hogy ő maga saját hatáskörében támogassa a rendezvényt, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és a megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 93/2012 (X.03.) önkormányzati 
határozata: 
1. Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elutasítja a Kortalanok Klubja 
(székhely: 2855 Bokod, Fő u. 27.) támogatási kérelmét. 
2. Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza Szöllősi Miklós 
polgármestert, hogy saját hatáskörében támogassa a rendezvényt.  
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: 2012. december 20. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a tájház pályázat miatt az önkormányzat 
nem tud pályázni sétány kialakítása érdekében. A Bokodi Evangélikus Gyülekezetért 
Alapítvány vállalják a feladatot. A terveket előzetesen el kell készíteni, ehhez kérik az 
önkormányzat támogatását.  
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a Bokodi Evangélikus Gyülekezetért Alapítvány 
által benyújtott kérelmet megismerték és megtárgyalták. Ennek eredményeként a Pénzügyi 
és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy 
Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. évi általános tartalék terhére 320 
000 Ft mértékű támogatást nyújtson a Bokodi Evangélikus Gyülekezetért Alapítvány részére.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólást, és kérte a Képviselő-testületet, 
hogy aki egyetért azzal, hogy a 2012. évi általános tartalék terhére 
 320 000 Ft mértékű támogatást nyújt a Bokodi Evangélikus Gyülekezetért Alapítvány 
részére. Kiegészítve, hogy amennyiben a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal 
támogatást nyújt az EMVA Vidéki örökség megőrzése forrásból a Bokodi Evangélikus 
Gyülekezetért Alapítvány részére a „Bokod, Fő út, sétány kialakítása” terv dokumentáció 
elkészítésére, úgy a támogatás visszatérítendő támogatásnak minősül. továbbá amennyiben 
a pályázat elutasításra került a támogatás vissza nem térítendő támogatásnak minősül. 
szavazzon igennel. 
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A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és a megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 94/2012 (X.03.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. évi általános tartalék terhére 
 320 000 Ft mértékű támogatást nyújt a Bokodi Evangélikus Gyülekezetért Alapítvány 
(székhely: 2855 Bokod, Fő u.25., adószám: 18606216-1-11) részére. Amennyiben a 
Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal támogatást nyújt az EMVA Vidéki örökség 
megőrzése forrásból a Bokodi Evangélikus Gyülekezetért Alapítvány részére a „Bokod, Fő 
út, sétány kialakítása” terv dokumentáció elkészítésére, úgy a támogatás visszatérítendő 
támogatásnak minősül. Amennyiben a pályázat elutasításra került a támogatás vissza nem 
térítendő támogatásnak minősül.  
Határidő: 2012. december 20. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 
A Képviselő-testület ülése zárt ülésen folytatódott, amelyről külön jegyzőkönyv készül. 
 
 

kmf. 
 
 
 Szöllősi Miklós Zsigmond Anikó 
 polgármester jegyző 
 


